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In collaboration with Pashmin Art Consortia from Germany, the Hong Art 
Museum in Chongqing, China, is excited to unveil its momentous exhibition for 
2023-2024, "Transcendence: A Fusion of Art and Culture."  This grand 
exhibition will showcase nearly 300 works of art by 30 artists from 10 
countries. This remarkable display is a seamless blend of contemporary 
artistic expressions, vividly reflecting Europe's vibrant cultural heritage as 
experienced in Chongqing.

"Transcendence" offers an immersive journey into the rich artistic heritage 
of Europe in Chongqing, celebrating their ongoing evolution. Featuring an 
array of paintings, sculptures, installations, and multimedia artworks, the 
exhibition presents a thorough and stimulating exploration of European 
artistry. Contemporary artworks within the exhibition dare to challenge 
conventions, as bold and experimental pieces reflect the dynamic spirit of 
Europe's art scene. These works invite visitors to reconsider artistic 
boundaries and redefine creativity itself.

Alongside these audacious pieces, the exhibition also illuminates the works 
of emerging talents, offering a platform for young artists to shine. Their fresh 
perspectives and innovative approaches echo the unceasing transformation 
of the artistic world, embodying the ever-evolving nature of art itself.

"Transcendence: A Fusion of Art and Culture" is more than an exhibition; it 
is a celebration of artistic richness and creative diversity. Promising a 
transformative experience, it invites visitors into a world where art breaks 
barriers, cultures unite, and the audience is swept away on an extraordinary 
artistic odyssey.

Quinda Si, born as Dagmar Sillmann, embarked on her painting journey in 
2014, predominantly self-taught but also honed her skills under esteemed 
artists like Sabina Bockemühl and Elvira Bach. Her atelier since 2020, nestled 
in the scenic Murnau a. Staffelsee, is where Quinda Si’s soul speaks through 
hues and strokes. Each piece, a narrative not titled but numbered, invites 
viewers into a profound journey of emotional and visual exploration.

Quinda Si’s artistic name is woven with depth - 'Quinda', inspired by the 
quintessence of the five elements, and 'Si', a harmonious blend of her family 
name initials and an Italian affirmation of her artistic calling. The process of 
creation for her is as profound as the art itself, a dance of emotions, from 
elation to despair, painting not just a visual spectacle but also an intimate 
emotional landscape.

In the realm of abstract art, Quinda Si surrenders to the serendipity of the 
moment. Each stroke is a harmonious dance between chance and intuition, 
with impulses carved from memories, experiences, and the natural world. Her 
artwork is not a planned destination but an unfolding journey, each piece a 
unique footprint of a moment’s emotion and intuition.

Figurative paintings, in Quinda Si’s world, transcend the conventional. 
While they echo shapes and forms recognizable, the infusion of abstraction 
imbues each piece with a mystical quality. Every theme, be it animate or 
inanimate, is approached with a playful and intuitive spirit. The artwork 
becomes a narrative, not just of form but of the silent stories that colors and 
shapes whisper.

Quinda Si isn’t just a painter but a narrator of the soul’s silent sonnets. With 
her brush, emotions and intuitions find a canvas to breathe, and viewers are 
not just observers but participants in a journey that transcends the visual, 
delving into the profound waters of emotion and introspection. Every 
numbered piece is an unnamed world, inviting exploration, interpretation, and 
a silent dialogue between the soul of the artist and the beholder.

重庆“泓·美术馆”与德国“帕斯敏艺术联盟”联手呈现的2023-2024年重要展

览“超越——艺术与文化的融合”，展出了来自10个国家30位艺术家的近300件

艺术作品。此次引人注目的展览巧妙地融合了欧洲当代艺术的表达，使重庆观

众也能近距离感受欧洲充满活力的文化艺术作品。

这场展览为大家提供了一次身临其境的欧洲丰富艺术之旅，见证欧洲当代

艺术正在发生中的演变。本次展览呈现了一系列绘画、雕塑、装置和新媒体艺

术作品，全面而富有刺激性地梳理了欧洲的当代艺术创作脉络与体系。展览中

的这些当代艺术作品敢于挑战传统，大胆而富有实验性的作品面貌反映了欧洲

当代艺术界充满活力的精神。这些作品是敞开给所有人的，希望能启发观众去

重新思考当代艺术的边界问题，重新定义艺术创造力这一概念。

除了这些大胆的作品之外，展览还展出了近些年来新兴艺术家的作品，为

青年艺术家群体提供了一个展示艺术创作成果的平台。青年艺术家们新颖而广

泛的视角以及在艺术创作手法上的创新，呼应了当代艺术世界不断变革的精

神，体现了艺术本身不断演变的本质。

“超越：艺术与文化的融合”不仅仅是一场展览；这是对艺术丰富性和创意

多样性的一场庆典。它提供了一种变革性的体验，邀请观众进入一个被艺术打

破界限、文化融合的世界之中，让观众沉浸在这场非凡的艺术之旅中。

昆达斯，原名达格玛·希尔曼，自2014年起便踏上了绘画的旅程，虽以自

学为主，但在萨宾娜·博克穆尔和埃尔维拉·巴赫等知名艺术家的指导下，磨练

出了精湛的技艺。自2020年起，她的工作室便坐落在风景如画的施塔弗尔湖

畔的穆尔瑙，这片土地见证了昆达斯如何通过色彩与笔触展现她的灵魂。每一

件作品都是一段没有标题但有编号的叙事，引导观众踏上一场深刻的情感与视

觉探索之旅。

昆达斯的艺术名称蕴含着深厚的意蕴——“昆达”源自五行的精髓，而“斯”

则和谐地融合了她姓氏的首字母，同时也寓意着她的艺术使命得到了意大利的

肯定。对她而言，创作过程与艺术本身一样深刻，它是一场情感的舞蹈，从兴

高采烈到绝望，不仅塑造了一个视觉奇观，还绘制了一幅亲密的情感画卷。

在抽象艺术的领域中，昆达斯深受当下机缘巧合的影响。每一笔都是机会

与直觉之间和谐的交织，冲动源自记忆、个人经历以及自然世界。她的艺术作

品并非预先规划的目标，而是一场不断探索的旅程，每一件作品都代表着瞬间

情感与直觉的独特结合。

在昆达斯的艺术领域中，具象绘画的诠释已超越了传统框架。虽然这些作

品呼应了可识别的物象和形式，但其中融入的抽象元素为每一幅作品赋予了神

秘的特质。无论是表现有生命的主题还是无生命的主题，都以一种独特而直观

的精神进行处理。每一件艺术作品都成为了一种叙事，不仅在形式上，更在色

彩和形状中传递着无声的故事，如私语般引人入胜。

昆达斯不仅擅长绘画，同时也致力于叙述灵魂无声十四行诗。通过她的画

笔，情感和直觉得以跃然纸上，观众也得以融入其中，体验超越视觉的旅程。

每一件编号的作品都代表着一片未命名的天地，吸引着艺术家和观众进行深入

的探索、解读和无声对话。


